

Contract No. HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak West

9th March 2024

Site Visit to Community Liaison Centre & Kai Tak West site

By Prof. MAK Chi Kwong & Students from The University of Hong Kong

On 9th March 2024, Professor Mak Chi Kwong led a group of 20 students from the University of Hong Kong, along with 2 overseas visitors, on a visit to the Central Kowloon Route (CKR) - Community Liaison Centre (CLC) and the Kai Tak West site.

The visit commenced with a comprehensive presentation at the CLC, where the students received detailed information regarding the CKR - Kai Tak West project. Subsequently, the students were given a guided tour of the CLC to explore the facilities, including the Holographic Model and CAVE. This was followed by a site walk, during which the students learned about the construction methods employed for the underwater tunnel and the excavation and lateral support works.

麥齊光教授及香港大學學生

參觀社區聯絡中心及啟德西工地

麥齊光教授於 2024 年 3 月 9 日帶領 20 名香港大學學生及 2 名海外學者參觀中九龍幹線社區聯絡中心及啟德西工地。

一眾大學生在中九龍幹線社區聯絡中心，透過工程團隊詳盡的講解，了解中九龍幹線啟德西工程項目。學生們亦通過參與社區聯絡中心導賞團，體驗中心內不同設施，如：全息投影模型及虛擬實境「洞穴」體驗等。一眾學生及後移師至啟德西工地，進一步了解海底隧道的建造方法和所採用的挖掘及安裝橫向支撐系統。

Contract No. HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak West

